

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE PROFESSIONAL COMPANY FOR REAL ESTATE INVESTMENT AND HOUSING Date: 17-01-2022 02:50:25 PM Subject: Response related to material information in media</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان التاريخ: 17-01-2022 02:50:25 PM الموضوع: الرد على المعلومة الجوهرية المنشورة في وسائل الاعلام</p>
<p>Transcript of the report:</p>	<p>نص التقرير:</p>
<p>The Professional Company for Real Estate and Housing Investments presents you with its best regards, and with reference to the press release published on the Al-Balad News website on 11/1/2022, and subsequent to your request to comment on the aforementioned article related to the company's desire to purchase a plot of land in the Al-Tuneeb area and in partnership with the Jordanian Engineers Association, we would like to We would like to inform you that the company is always committed to disclosures of the essential matters related to the company that may affect its annual results and in a way that allows the valued shareholders to follow the course of the company's affairs and in a manner that preserves their rights. Therefore, to date, the purchase of the aforementioned piece has not been terminated for various procedural reasons, and the purchase will be disclosed upon completion of the procedures and the transfer of ownership to the partners in accordance with the rules. Emphasizing our full commitment to all regulatory legal procedures of the Securities Commission and in a manner that preserves the rights of shareholders in the company.</p>	<p>تهديكم الشركة المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان أطيب تحياتها، وبالإشارة إلى الخبر الصحفي المنشور في موقع البلد نيوز بتاريخ 11/1/2022، ولحقاً لطلبكم بالتعليق على المقال المشار إليه والمتعلق برغبة الشركة شراء قطعة أرض في منطقة الطنيب وبالشراكة مع نقابة المهندسين الأردنيين، فإننا نود أن نحيطكم علماً أن الشركة ملتزمة دائماً بالإفصاحات بالأمر الجوهري التي تتعلق بالشركة والتي قد تؤثر على نتائجها السنوية وبما يتيح للمساهمين الكرام متابعة مجريات وأمر الشركة وبما يحفظ حقوقهم. ولذلك ولغاية تاريخه لم يتم إنهاء شراء القطعة المذكورة لأسباب إجرائية مختلفة، وسيتم الإفصاح عن الشراء عند الإنتهاء من الإجراءات وانتقال الملكية للشركاء حسب الأصول. مؤكداً التزامنا التام بكل الإجراءات القانونية التنظيمية لهيئة الأوراق المالية وبما يحفظ حقوق المساهمين في الشركة.</p>
<p>Date of occurrence of material event: 11-01-2022</p>	<p>تاريخ وقوع الحدث الجوهري: 11-01-2022</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Fouad Abed Al-Muti Bourghal</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Fouad Abed Al-Muti Bourghal</p>